
V Libochovanech 23. dubna 2012 

  

Vážení návštěvníci našich webových stránek. 

Setkáváme se znovu na kus řeči, abych Vás ve zkratce informovala o tom co se událo a co se plánuje. 

Jaro jsme společně a úspěšně uvítali již před měsícem a sluníčko se na nás již konečně směje. 

Velikonoce jsou rovněž za námi a můžeme se začít těšit na sluneční letní dny. 

Všem jsme rozeslali a doručili srozumitelné informace týkající se projektové dokumentace 

„Libochovany – Řepnice – ČOV, dostavba a rekonstrukce kanalizace“. V případě jakýchkoli technických 

a majetkových dotazů neváhejte oslovit odborníky z firmy MULTIAQUA s.r.o., kteří se touto 

problematikou zabývají a Vaše dotazy uvítají. V případě dalšího zájmu máte možnost nahlédnout do 

situace s návrhem přímo u nás, na obecním úřadě. 

Minulou sobotu 14. dubna 2012 jsme mezi nás přivítali další pětici malých občánků Libochovan a 

Řepnice. Tentokráte měly převahu slečny, Petra Šmilauerová, Rozálie Bartelová, Simona Zámečníková, 

Martina Štruplová. Pány zastupoval jediný mužský Šimon Pištora. Vítání budeme letos opakovat určitě 

ještě jednou, protože již nyní víme o dalších adeptech rodičovství. Obec se nám rozrůstá a hlavně plní, 

jen tak dál. 

Na tuto sobotu 27. dubna 2012 připravujeme, ve spolupráci s členy mysliveckého sdružení Kamýk 

Hrádek, naučnou stezku s mysliveckou tématikou. Sraz všech účastníků je ve 14.00 hodin na hřišti v 

Libochovanech. Podle předpovědi očekáváme krásné počasí, proto Vás všechny zveme k příjemné 

procházce lesem. Půjdeme cestou ke Hrádecké kapli a k lesní chatě Kaštánce. Cestou mladí myslivci 

ukáží a vysvětlí dětem co je to např. kaliště, krmeliště, která zvířátka u nás žijí, co je pro ně 

charakteristické, jak se živí, jakým způsobem se o ně myslivci starají, jak se máme v lese chovat. 

Vysvětlí jim jak rozeznávat stopy, ukáží jim různé trofeje a představí své psy atd. Pro děti je připraveno 

pohoštění, pití a opékání buřtů. Pozvání samozřejmě platí i pro dospělé, Ti z Vás, kteří nemáte zájem, 

můžete vyslat děti samotné, v pořádku Vám je zase vrátíme. 

Uvítala jsem samostatnou aktivitu starších hochů, kteří se zájmem pomáhají na vytváření 

volnočasového cyklistického areálu poblíž nově vysazených stromů u libochovanského křížku (který je 

momentálně po autonehodě v opravě). V současné době navršené hromady vypadají dost hrozivě, ale 

v nejbližší době budou upraveny tak, aby co nejvíce splynuly s okolím a hlavně, aby bylo možno na 

nich jezdit. Chlapci vymysleli tři základní trasy, aby uspokojili malé, menší a velké cyklisty. Trasa, 

která je nejblíže rodinným domkům je připravena pro ty, kteří na kole již jezdí a využijí méně náročné 

terénní nerovnosti. Mezi stromy bude vyznačena dráha, pro nejmenší - již dříve 

avizovaný singltrek bez terénních nerovností a v zadní části aleje se připravuje trasa pro nejnáročnější 

milovníky adrenalinového vyžití s největšími překážkami. Než bude celý prostor připraven k užívání 

cyklistickým nadšencům, uskutečníme oficiální předání stromů dětem, tak jak jsme plánovali před 

koncem loňského roku a z časových důvodů a nepřízni počasí jsme toto již nestihli. Určitě Vás 

k tomuto aktu zavčasu vyzveme a pozveme. 

Na základě požadavků některých zájemců z řad občanů a rodičů rádi zorganizujeme rodinný výlet, jako 

byl např. před lety do Liberce. Dejte nám návrhy o co a kam byste měli zájem jet, ať můžeme vyrazit. 

Posledních pár slov se týká rekonstrukce bytů v bytových domech č.p. 120 a 121. Pro informaci 

dodávám, že nový přízemní byt v č.p. 121 je hotový a po poradě zastupitelů byl přidělen panu 

Františku Zikmundovi, který se během měsíce května může stěhovat. Byt v 1. NP, který doposud Fr. Z. 



obývá bude uvolněn, aby mohl být později rovněž zrekonstruován na další dva malé, abychom mohli 

uspokojit ostatní žadatele.  

Do finále se dostáváme i v bytovém domě č.p. 120. Po instalaci plynového topení, zabudování nových 

plastových oknech, základní kuchyňské linky a malování ještě zbývá oprava starých poničených 

dřevěných dveří a zárubní. Předpokládáme, že koncem května bude byt připraven k pronájmu. 

To je zatím vše a někdy zase nashle. 

Mirka Vencláková – starostka obce 

 


